
Acta de la Junta de Facultat del 15 de març de 2018 

Assisteixen a  la Junta:  Iris Armero, Núria Armesto, Ester Batllori, Pierre Caufapé, Òscar 

Coromina,  Arantza Danes, Mercè Díez,  Trini  Expósito, Maria  Isabel  Fernández,  Emilio 

Fernández,  Josep Maria Figueres, Elisabet Garcia, Glòria García, Santiago Giraldo, Raül 

Giró, Maria Gutiérrez, Amparo Huertas, Patricia  Lázaro, Montse  Llinés, Carles  Llorens, 

Enric  Marín,  Josep  Maria  Martí,  Norminanda  Montoya,  David  Paloma,  José  Maria 

Perceval, José Manuel Pérez Tornero, Natividad Ramajo, Maria José Recoder, Xavier Ribes, 

José  Rodríguez,  Àngel  Rodríguez,  Núria  Saura,  José  Luis  Terrón,  Ana  Ullod,  Teresa 

Velázquez, Ernest Verdura, Antoni Vidal, Mercè Yañez. 

S’excusen: Elena Añaños, Miquel Blanes,  Idoia Capuz, Mireia Castells, Daniel Delgado, 

Carme Ferré, Marc Freixenet, Sílvia Gómez, Mònica Gonzàlez, Alba Jiménez, Charo Lacalle, 

Elaine  Lopes, Maria  Jesús Machuca,  Jaume Martín, Maria Dolores Montero, Mariona 

Motjer, Joaquim Puig, Helena Rodríguez, Iulene Servent, Mercè Terés, Ander Urrutia, Sergi 

Vilanova, Victor Vílchez, Carla Ymbern. 

Convidats: Anna Bosch 

 

ORDRE DEL DIA 

1. Aprovació si s’escau de l’acta de la Junta de Facultat de data 21 de novembre de 2017 

(document 1).  

2. Informe de la degana 

3. Aprovació,  si  s’escau,  de  la  memòria  del  nou  grau  de  Comunicació  de  les 

Organitzacions (document 2. Pendent segona revisió tècnica OQD). 

4. Aprovació,  si  s’escau,  de  la  memòria  del  nou  grau  de  Comunicació  Interactiva 

(document 3. Pendent segona revisió tècnica OQD). 

5. Aprovació, si s’escau, de  la proposta de modificació dels plans d’estudi del Grau de 

Publicitat  i  RR.PP.  per  aplicar‐se  al  curs  2019‐2020 (document  4‐  propostes 

modificació de graus) 

6. Aprovació, si s’escau, de  la proposta de modificació dels plans d’estudi del Grau de 

Comunicació Audiovisual per aplicar‐se al curs 2019‐2020 

7. Aprovació, si s’escau, de  la proposta de modificació dels plans d’estudi del Grau de 

Periodisme per aplicar‐se al curs 2019‐2020 

8. Afers de tràmit.  

a. Aprovació, si s’escau, dels tribunals dels Premis extraordinaris (document 8.1). 
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b. Aprovació,  si  s’escau,  de  les  propostes  de  modificació  dels  graus  de 

Comunicació  Audiovisual,  Periodisme  i  Publicitat  i  Relacions  Públiques  per 

adaptar‐los a  la modificació de  la normativa d’avaluació de  la UAB aprovada 

pel Consell de Govern el 12 de Juliol i que han de ser d’aplicació al curs 2018‐

2019. (documents 8.2, 8.3 i 8.4) 

c. Aprovació,  si  s’escau, de  les propostes de modificació del Màster oficial en 

Mitjans, Comunicació i Cultura i el Màster oficial en Planificació Estratègica en 

Publicitat i Relacions Públiques per adaptar‐los a la modificació de la normativa 

d’avaluació  de  la UAB  aprovada  pel  Consell  de Govern  el  12  de  Juliol  per 

aplicar‐se al curs 2018‐2019 (document 8.5, 8.6). 

d. Aprovació,  si  s’escau,  de  la  proposta  de modificació  del Màster  oficial  en 

Continguts  de  Comunicació  Audiovisual  i  Publicitat,  on  es  modifiquen  els 

complements de  formació  i s’adapta  l’avaluació dels mòduls a  la normativa 

d’avaluació de la UAB aprovada pel Consell de Govern el 12 de Juliol i que s’han 

d’aplicar al curs 2018‐2019 (document 8.7). 

9. Precs i Preguntes 

1. Aprovació si s’escau de  l’acta de  la Junta de Facultat de data 21 de novembre de 

2017 (document 1). S’aprova per assentiment.  

2. Informe de la degana.  

 Ordenació Acadèmica 

Informa del tancament d’actes sense problemes. Anuncia que es farà un curs a mida al 

PDI de  la  facultat  sobre  com  incorporar  la perspectiva de gènere a  les guies docents. 

Explica que el rectorat ha apujat  la ràtio de 14,5 a 15 estudiants per professor pel curs 

18/19. Això  implica o  reduir  grups, o  suprimir hores de  classe, o eliminar professorat 

directament. Es va fer una reunió al febrer al rectorat amb els representants dels quatre 

departaments del centre,  i els vicerectors  i delegades de Programació Acadèmica  i de 

Professorat. Finalment han acceptat que no arribem a 15, però  igualment  la solució ha 

estat reduir 3 hores de classe de seminari per a tothom.  Insisteixen en  la programació 

eficient,  en  no  fer  despesa  inútil  i  en  la  situació  de  crisi  econòmica.  La  Facultat  hi 

contraposa la qualitat de la docència. 

Explica que  les Jornades de Portes Obertes van anar molt bé, tot  i que va haver‐hi una 

demanda  inferior  d’un  centenar  de  peticions,  per  seguir  la  informació  del  Grau  de 

Periodisme.  Els  inputs  rebuts per estudiants que  van  anar  també  a  altres  centres del 

campus a escoltar la seva oferta, ens són clarament favorables. Per tant, agraeix a tots els 

que hi van participar fent les xerrades i van organitzar les sessions. I també al vicerectorat 

de Comunicació per l’estructura muntada.  

 Infraestructures  
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Explica l’inici de les obres de la redacció integrada. Si tot va bé a la propera tardor ja estarà 

a punt.  

A l’estiu es faran obres al bar. Tan bon punt es tingui el projecte es convocarà la comissió 

d’usuaris del bar, que és delegada d’aquesta Junta.  

S’està pendent de  les obres de  l’antic  espai del quiosc. Allà hi  aniran  tots  els  tècnics 

d’informàtica, també els que actualment estan situats a la planta zero. S’està a l’espera 

de la presentació del projecte per part de l’Àrea d’Arquitectura de la UAB a la facultat. 

 Places 

La degana felicita al PDI i al PAS que ha guanyat places que eren a concurs i, que, per tant, 

consoliden la potència acadèmica i de gestió de la Facultat. Indica que tenim mitja plaça 

de tècnic de qualitat, que és una nova assignació.  

 Actes lúdics 

L’Scape Room ha estat un èxit i a la festa major de la facultat, el 10 abril, es farà una gala 

a la tarda i es donaran a conèixer els guanyadors.   

Festa Oscars. Ja ha estat la tercera edició i cada any va millor. Va venir TV3 a fer una peça.. 

Dia de la Dona. Es va fer un acte propi, amb lectura de manifest que havien redactat les 

estudiants. El dia 8 va haver‐hi vaga majoritària d’estudiants.  

Memòria equip de deganat 2017, ja està publicada al web de la Facultat, com hi ha la del 

2016.  

Explica que hi ha alguns temes de futur: 

El primer, anuncia que el 18 d’abril hi haurà una Jornada de piano a la Facultat dins els 

actes del 50 aniversari de l’UAB. N’hi haurà tres al campus simultàniament. Anima a omplir 

la facultat de música.  

Anuncia que el 26 d’abril a les 12,30h hi haurà l’acte d’homenatge als professorat i PAS 

jubilats l’any passat.  

Recorda que al juliol repetirem el pitching intern de la Facultat i entre els membres del 

jurat hi haurà  l’Albert Om, el Paco Escribano  i  l’Albert Solé. Anima al professorat  i als 

estudiants a preparar projectes per fer la selecció prèvia i que després siguin seleccionats 

per anar al pitching del clúster audiovisual amb garanties d’èxit, com cada any.  

I  finalment,  anuncia  la  Inauguració  del  curs  2018/2019.  Dedicat  a  Comunicació 

Audiovisual. Serà el 4 d’octubre al matí. Convidada Carla Simon, guionista i directora de 

Estiu 1993, antiga estudiant de comunicació audiovisual i que ens ha confirmat per escrit 

que vindrà. 

S’obre un torn de paraules. 
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El Dr. Josep Mª Martí explica que quan va tancar el quiosc es va fer una festa i no creu 

convenient que se celebrés. En aquest sentit reclama que es faci alguna cosa per a que 

s’identifiqui la Facultat com a Facultat de Comunicació.  

La Dra. María Gutiérrez aprofita per comentar que  s’ha presentat un TFG de  l’alumne 

Miquel Mañas a TV3 on s’analitza l’evolució dels telenotícies des dels inicis i que ha estat 

un èxit.  

L’alumna Núria Armesto explica que el 23 d’abril es vol que Sant Jordi sigui de nou una 

gran festa a la UAB i demana la participació i implicació de la Facultat.  

La degana està d’acord amb el Dr. Martí que s’ha d’identificar fàcilment la facultat i que 

s’ha de treballar en propostes concretes. Es congratula de l’èxit del TFG comentat per la 

Dra. María Gutiérrez i es compromet a que la Facultat ajudi a la celebració de Sant Jordi 

de la UAB.  

3. Aprovació,  si  s’escau,  de  la  memòria  del  nou  grau  de  Comunicació  de  les 

Organitzacions (document 2. Pendent segona revisió tècnica OQD). 

La degana fa un resum del procés de reforma dels plans d’estudis, els punts principals i els 

objectius que es volen obtenir.  

Explica que ara s’arriba al final del procés de revisió dels Plans d’estudis de Grau, que va 

ser un objectiu estratègic d’aquest equip de Deganat,  inclòs al programa electoral amb 

que es va presentar a les eleccions de desembre 2015.  

La degana defineix les principals característiques de tot aquest procés: 

Ha estat un procés llarg que va començar al juny 2016 i que després de gairebé dos anys 

ara tanca una etapa. Complex. Perquè explica que cadascú té una idea de com hauria de 

ser el pla d’estudis ideal. Perquè cal passar un control de l’OQD sobre totes les memòries. 

Les  memòries  dels  dos  graus  nous,  Comunicació  Interactiva  i  Comunicació  de  les 

Organitzacions han estat revisades tres vegades per l’OQD. Als graus actuals, s’ha intentat 

no haver de passar reverificació, i per tant, no hem tocat el títol del grau, ni hem canviat 

el 15% d’assignatures obligatòries i optatives. Participatiu. Hi han participat amb el seu 

vot a la Junta i a les reunions específiques explicatives els membres de la Junta de Facultat. 

S’han creat comissions i grups de treball amb la participació que s’ha desitjat per part dels 

tres estaments i s’han mantingut reunions obertes als membres dels tres estaments per 

separat, per informar sobre la feina i poder presentar esmenes. Negociat tant com s’ha 

pogut. S’ha donat temps per plantejar modificacions, després de  la presentació als tres 

estaments en 3  sessions a partir del 17 de gener. En el cas dels estudiants es va tornar a 

convocar‐los el 6 de març en dues sessions per si hi havia més comentaris. S’han dut a 

terme reunions individuals amb tots els directors dels quatre departaments per comentar 

les observacions que havien fet arribar al Deganat i comunicar‐los què es podia acceptar 

i què no, sense desvirtuar la feina dels grups de treball. La degana explica que és conscient 

que no es pot acontentar en tot a tothom.  
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Seguidament explica què s’ha fet: acomplir el mandat de Junta, de reformar els tres graus 

actuals i crear dos perfils nous per completar l’oferta de grau a la Facultat. 

En la reforma dels tres graus nous, els eixos de treball han estat: reforçar els coneixements 

bàsics, per tant, s’ha incrementat l’obligatorietat i es redueix l’optativitat. S’han anualitzat 

assignatures. S’ha buscat una major ocupació dels laboratoris específics, que són un dels 

elements  distintius  de  la  nostra  Facultat,  reduint,  quan  cal,  el  nombre  d’hores  de 

seminaris, que se sumen a les pràctiques de laboratori i mantenint la docència teòrica.  

En quant als dos nous graus, s’ha optat per oferir dues propostes que responen a nínxols 

d’ocupabilitat  –organitzacions‐  i  a  nous  perfils  de  comunicadors  que  demanden  les 

empreses (interactiva). 

La degana explica el que queda per fer. Senyala que si s’aproven les propostes quedarà 

molta  feina  per  fer.  Caldrà  fer  el  repartiment  de  la  docència  entre  els  diferents 

departaments  que  intervenen  a  tots  els  graus.  Agraeix  que  les  direccions  dels 

departaments  propis  del  centre  hagin  signat  un  document  en  que  s’acorden  els 

percentatges de docència. Això dóna molta tranquil∙litat a la revisió dels plans d’estudi.  

Per últim, expressa uns agraïments: a tots els membres dels tres estaments que ens han 

fet arribar aportacions en nom del  seu col∙lectiu o a títol individual; als membres de les 

comissions  i grups de treball per  les hores  i  l’esforç que hi han dedicat; a  les direccions 

dels departaments per totes les reunions fetes i consells que els hem demanat o ens han 

donat;  als membres  de  l’Equip  de Deganat,  per  l’esforç  desenvolupat  al  llarg  de  tots 

aquests mesos, i el seu agraïment especial al Dr. Emilio Fernández, perquè ha intervingut 

d’una  forma  determinant  en  l’elaboració  de  la memòria  de Comunicació  Interactiva  i 

sense ell i la bona entesa que va establir amb docents d’Enginyeria, no hauríem arribat a 

temps de realitzar‐la.   

Fa  una  petició  de  no  divulgar  les memòries  dels  graus  nous,  per  no  afavorir  altres 

universitats.  

La degana explica que respecte de la votació, la proposta del deganat és que es faci  el 

mateix  procediment  de  vot  per  a  tots  els  graus:  votar  a mà  alçada  per  una  qüestió 

d’agilitat, a no ser que un 20% dels presents demani votació secreta.  

S’obre un torn de paraules.      

La Dra. Teresa Velázquez manifesta que a Comunicació de les Organitzacions no consta el 

grup de recerca consolidat LAPREC (Laboratori de Prospectiva i Recerca en Comunicació, 

Cultura i Cooperació) a les planes 13, 14 i 15, i considera que la matèria “Comunicación 

Especializada” i  en concret, l’assignatura, “Comunicación, desarrollo y Cooperación” de 

la p. 81 hauria de ser obligatòria i tenir més pes al pla d’estudis i incloure’s a Periodisme i 

no ser una optativa.  

La Dra. María Gutiérrez agraeix el treball de tota la facultat i al deganat en aquest procés. 

Informa que  els departaments han  signat un  acord per mantenir  els percentatges de 
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docència en els nous  graus  i això és positiu, perquè ha permès una  revisió purament 

acadèmica i recalca que no es poden fer nous graus sense ser sostenibles.  

La degana manifesta que es difícil fer els canvis de tipus de matèria que demana la Dra. 

Velázquez i que inclouran al grup de recerca. 

El Dr. Àngel Rodríguez adverteix que tampoc no consta el seu SGR LAICOM aprovat el 2014 

i el 2017 també a la p. 14.  

La Dra. Núria Saura expressa la seva preocupació per descobrir que la seqüenciació actual 

implica impartir assignatures en diferents semestres dels actuals.  

La Dra. Patrícia Lázaro respon a la Dra. Saura que primer cal mirar la coherència acadèmica 

d’una seqüenciació i que després toca analitzar les dificultats que pugui tenir l’encàrrec 

docent.  

La Dra. Núria Saura  replica que  considera que  la memòria complerta no ha pogut  ser 

consultada  pels  interfacultatius  i  que  això  significa  que  s’ha  planificat  sense  tenir  en 

compte les seves necessitats.  

La degana explica que s’ha reunit amb els directors de diversos departaments aliens a la 

Facultat i que cap li ha plantejat problemes d’aquesta mena.  

La  Dra.  Núria  Saura  reitera  que  com  a  representant  dels  interfacultatius  no  se’ls  ha 

informat convenientment.  

La  Dra.  Velázquez  critica  que  a  la  memòria  no  consti  més  que  4  professors  del 

Departament de Periodisme. La degana li explica que són els docents que el Departament 

de Periodisme està disposat a cedir per aquest grau.   

Es procedeix a la votació. S’aprova la memòria amb 34 vots a favor i 1 abstenció.  

4. Aprovació,  si  s’escau,  de  la memòria  del  nou  grau  de  Comunicació  Interactiva 

(document 3. Pendent segona revisió tècnica OQD). 

Es procedeix a la votació. S’aprova de la memòria amb 34 vots a favor, 1 abstenció.  

5. Aprovació, si s’escau, de la proposta de modificació dels plans d’estudi del Grau de 

Publicitat  i  RR.PP.  per  aplicar‐se  al  curs  2019‐2020 (document  4‐  propostes 

modificació de graus) 

Es procedeix a la votació. S’aprova de la memòria amb 34 vots a favor, 1 abstenció.  

6. Aprovació, si s’escau, de la proposta de modificació dels plans d’estudi del Grau de 

Comunicació Audiovisual per aplicar‐se al curs 2019‐2020 

Es procedeix a la votació. S’aprova de la proposta de modificació amb 34 vots a favor, 1 

abstenció.  
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7. Aprovació, si s’escau, de la proposta de modificació dels plans d’estudi del Grau de 

Periodisme per aplicar‐se al curs 2019‐2020 

La Dra. Maribel Fernández felicita a la facultat per l’esforç i per un procés on s’ha treballat 

el consens. Fa dues peticions. Demana que es confirmi que Història del Periodisme es 

canvia de curs amb Dret de  la Comunicació  i Deontologia Professional. Respecte a  les 

optatives manifesta que hi ha dues optatives que desapareixen: Periodisme Econòmic  i 

Periodisme i Societat, que considera que són importants per a la informació dels futurs 

graduats i demana, per tant, que s’incloguin en el llistat d’optatives i es treguin altres més 

generals. 

El Dr. Pepe Rodríguez agraeix l’esforç de tots i la transparència que s’ha fet en el procés, 

però  coincideix  en  les  apreciacions de  la Dr.  Fernández  i demana  llegir una  carta del 

Departament de Periodisme i Ciències de la Comunicació que es posiciona en contra del 

pla d’estudis com està fins ara si no s’accepten la inclusió d’un seguit d’optatives. La carta 

la  llegeix pel Dr. Perceval  i per petició del Departament expressada a  la pròpia  carta, 

s’inclou al final d’aquesta acta.  

La Dra. María Gutiérrez manifesta  també que Periodisme és el grau més complicat de 

modificar, però explica que per evitar la mort de futures optatives ha calgut reduir‐les i 

que  si  es  volen  introduir de noves,  caldria  treure’n un número  equivalent. Manifesta 

també que el procés s’ha portat de manera transparent i l’accés a canvis ha estat possible.  

La Dra. Velázquez insisteix en què no és lògic que s’eliminin assignatures que funcionen i 

que s’incloguin altres de noves. No entén perquè s’eliminen les optatives esmentades en 

el  document  de  Periodisme,  com  per  exemple,  “Comunicació,  cooperació  i 

desenvolupament”, i perquè se n’introdueixen de noves.  

La Dra. Fernández insisteix en que no té sentit mantenir Perspectiva d’Història del Món 

Contemporani o introduir Analítica de les audiències i perdre Comunicació i Societat que 

funciona prou bé actualment. 

La Dra. Ramajo demana que la Junta sigui conscient de què no s’eliminen només aquestes 

optatives ni tampoc que només s’introdueixen  les dues que s’esmenten. S’han eliminat 

altres d’altres departaments i que no s’ha de focalitzar el debat en només les primeres.  

El Dr. Rodríguez admet que és així, però que hi haurà importants carències de formació si 

no es recuperen aquestes assignatures.  

La Dra. Mercè Díez defensa  la  recuperació de  les optatives  “Comunicació  i Societat”  i 

“Periodisme Econòmic”.  

La degana respon a  la carta de Periodisme  i explica que el procés de  la subcomissió va 

acabar en desacord i que, per tant, el Deganat va haver d’intervenir i fer canvis. Que els 

professionals demanen coneixements transversals i per això hi ha assignatures optatives 

dels  interfacultatius,  perquè  calen  coneixements  generals.  Que  les  peticions  del 

departament de Periodisme contingudes a la carta sobrepassen de llarg les seves primeres 



8 

peticions i que presenten una petició de màxims a darrera hora que trenca el procediment 

seguit fins aleshores.  

La  Dra.  Velázquez  insisteix  en  què  han  de  recuperar‐se  les  optatives  reclamades  pel 

Departament  de  Periodisme  i  retirar  les  de  llengües  perquè  ja  s’imparteixen  les 

assignatures en diverses llengües. Insisteix en que es tinguin en compte les peticions de 

Periodisme.  

El Dr. Martí recorda que la proposta del Deganat s’ha negociat i que ara no pot renegociar‐

se tot i que si no agrada la proposta que es voti no.  

La Dra. Maria José Recoder respon que no modificarà la proposta del Deganat.  

El Dr. Pepe Rodríguez anuncia que malgrat que la posició del seu departament és negativa 

respecte  a  les  modificacions  de  periodisme,  s’abstindrà  perquè  en  ser  coordinador 

d’estudis  del  grau  de  Periodisme,  un  càrrec  de  confiança  del  Deganat,  no  considera 

pertinent votar‐hi en contra.  

S’aprova  la modificació  del  grau  de  periodisme  per  27  vots  a  favor,  3  en  contra  i  4 

abstencions.  

8. Afers de tràmit.  

a. Aprovació, si s’escau, dels tribunals dels Premis extraordinaris (document 8.1). 

S’informa  per  part  de  l’Anna  Bosch  del  nomenament  del  tribunal  de  Premis 

extraordinaris i s’aprova per assentiment la nova composició.  

b. Aprovació,  si  s’escau,  de  les  propostes  de  modificació  dels  graus  de 

Comunicació  Audiovisual,  Periodisme  i  Publicitat  i  Relacions  Públiques  per 

adaptar‐los a  la modificació de  la normativa d’avaluació de  la UAB aprovada 

pel Consell de Govern el 12 de Juliol i que han de ser d’aplicació al curs 2018‐

2019. (documents 8.2, 8.3 i 8.4) 

El secretari de la Facultat explica les raons del canvis a les memòries dels estudis 

oficials de  la facultat per adaptar‐los a  la nova normativa acadèmica de  la UAB. 

S’obre un torn de paraules.  

Sílvia Gómez, estudiant, demana que es marqui un màxim d’un 40% per prova  i 

que  es  faci  nota  mitjana  per  respectar  l’avaluació  continuada.  El  Dr.  Pepe 

Rodríguez respon que els equips docents han de tenir autonomia per determinar 

la  forma  d’avaluar,  respectant  la  nova  normativa  de  la  UAB. Núria  Armesto  , 

estudiant, insisteix en què volen que el 40% sigui la nota màxima per prova. El Dr. 

Llorens li demana que presenti una petició concreta en properes Juntes de Facultat 

per poder‐ho discutir. El Dr. Rodríguez suggereix que fora bo que els estudiants 

fessin un estudi de guies docents per detectar  irregularitats  i  fer propostes de 

millores en els sistemes d’avaluació. 

S’aprova per assentiment. 
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c. Aprovació,  si  s’escau, de  les propostes de modificació del Màster oficial en 

Mitjans, Comunicació i Cultura i el Màster oficial en Planificació Estratègica en 

Publicitat i Relacions Públiques per adaptar‐los a la modificació de la normativa 

d’avaluació  de  la UAB  aprovada  pel  Consell  de Govern  el  12  de  Juliol  per 

aplicar‐se al curs 2018‐2019 (document 8.5, 8.6). 

S’aprova per assentiment.  

d. Aprovació,  si  s’escau,  de  la  proposta  de modificació  del Màster  oficial  en 

Continguts  de  Comunicació  Audiovisual  i  Publicitat,  on  es  modifiquen  els 

complements de  formació  i s’adapta  l’avaluació dels mòduls a  la normativa 

d’avaluació de la UAB aprovada pel Consell de Govern el 12 de Juliol i que s’han 

d’aplicar al curs 2018‐2019 (document 8.7) 

S’aprova per assentiment 

9. Precs i Preguntes 

L’estudiant Esther Batllori es felicita que els professors se’ls formi en qüestions de gènere 

i suggereix que com es fa a Psicologia que els alumnes que redactin el TFG tinguin un punt 

més si segueixen una guia de llenguatge no sexista. Demana també que a les guies docents  

les referències bibliogràfiques constin els noms dels autors per fer palès la presència de 

dones. Manifesta la seva preocupació per les queixes que els arriben sobre professors que 

fan comentaris sexistes o discriminatoris envers col∙lectius a les aules.  

L’estudiant Núria Armesto explica que molts estudiants volen experimentar i crear i que, 

en canvi, no es facilita als estudiants els materials tècnics de la facultat. Per tant, demanen 

que l’accés al material se’ls faciliti i que la presència dels docents no sigui necessària als 

platós per fer‐hi pràctiques ja que amb els tècnics ja és suficient. Demanen més personal 

per atendre a UAB Campus Media.  

L’estudiant Iris Armero demana que l’atrezzo de la facultat s’enriqueixi amb una petició a 

tota la comunitat de la Facultat per tenir més material.  

El Dr. Rodríguez reconeix que hi ha professors que no tenen conductes apropiades però 

que cal que els estudiants denunciïn formalment amb un escrit per posar‐hi remei. 

L’estudiant Núria Armesto reconeix que cal una denúncia prèvia que sovint que no es fa 

però que hi ha molta pressió de l’entorn i que l’alumne té por.  

Pierre  Caufapé  manifesta  que  les  funcions  dels  tècnics  i  l’accés  estan  regulats  per 

contractes  de  treball  i  reglaments  de  préstec  respectivament,  però  cal  que  es  sigui 

conscient de les limitacions de la força laboral dels tècnics.  

L’estudiant Núria Armesto demana que  ja es hora de discutir perfils dels tècnics  i tipus 

d’accés dels alumnes al material de la Facultat.  

La  degana  pren  nota  de  les  peticions  dels  estudiants  però  recorda  les  limitacions 

pressupostàries i de contractació. Demana els estudiants que presentin una proposta per 
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escrit  sobre els canvis que voldrien introduir. Sobre l’atrezzo demana que es faci una llista 

de necessitats per evitar  l’acumulació d’andròmines. Pierre Cafaupé també  insisteix en 

que es faci una llista de necessitats d’atrezzo.  

Sílvia Gómez reclama que els exàmens tests tinguin una coherència a tota la facultat pel 

que fa a penalitzacions i com compten les preguntes no respostes i demana una normativa 

al respecte. 

La degana agraeix l’assistència als membres  de la Junta i tanca la sessió.  

 

 

 

 

 

Bellaterra, 15 de març de 2018 

Carles Llorens Maluquer 

Secretari de la Junta de Facultat 

 


